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Valtuustokysymys valtuustoaloitteiden ja -kysymysten kustannuksista  

  

Espoon valtuustoon tulee joka kokoukseen useita valtuustoaloitteita ja -kysymyksiä. Nämä ovat 

luonnollisesti yksi tärkeimmistä keinoista, joilla yksittäiset valtuutetut voivat vaikuttaa Espoon ja 

espoolaisten asioihin. Tästä huolimatta jokainen valtuustoaloite ja -kysymys vie merkittäviä määriä 

virkamiesten ja muiden toimijoiden aikaa ja resursseja. Tällä hetkellä ei kuitenkaan ole olemassa 

selvää tietoa siitä, kuinka paljon näiden aloitteiden käsittely maksaa kaupungille ja ennen kaikkea 

veronmaksajille.  

Tieto aloitteiden tosiasiallisista kustannuksista niin kaupungille kuin veronmaksajille olisi 

tarpeellista. Tämä tieto auttaisi valtuutettuja ja muita luottamustehtävissä työskenteleviä 

suhtautumaan sekä aloitteisiin että niiden tekemiseen realistisemmin, perehtyneemmin ja 

arvostavammin. Tieto olisi käyttökelpoista myös kuntalaisille sekä poliitikkojen toimintaa valvovalle 

medialle.  

Me valtuutetut kysymme kuinka paljon yksittäinen valtuustoaloite ja valtuustokysymys maksaa 

keskimäärin kaupungille ja veronmaksajille. Lisäksi kysymme, paljonko aloitteiden käsittelyyn 

keskimäärin menee aikaa ja muita virkamiesten resursseja. 
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